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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő
kérdést kívánok benyújtani Lázár János miniszterelnökséget vezet ő miniszter Úrhoz

„Miért nem meneszti Gyutai Csabát az országos kastély- és várprogramot irányít ó
cégek élérő l?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Budapesti Rend őr-főkapitányság tájékoztatása szerint jelenleg is nyomozás folyik
Gyutai Csaba vezette cégek ügyében h űtlen kezelés gyanúja miatt. A nyomozás t
megindítását a Budavári Ingatlanfejleszt ő és Hasznosító Nonprofit Kft. és
Várgondnokság Közhasznú Nonprofit Kft . viselt dolgai miatt indították. Mindkét cég
állami tulajdon miniszterelnökségi kezelésben, mindkettőt Gyutai Csaba, vol t
zalaegerszegi fideszes polgármester vezeti . Az ügy el őzménye, hogy a PWC
könyvvizsgáló korábban vizsgálatot végzett kormányzati megrendelésre, a Budai Vár, a
Várkert Bazár, továbbá egyes vidéki várak és kastélyok üzemeltetése kapcsán . A

könyvvizsgálók a vizsgálat során megdöbbent ő megállapításokat tettek, amelyekr ő l több

sajtóorgánum is beszámolt :
- Gyutai céges lakásba költözött a budai Várban, de legalább két és fél éven keresztü l
nem fizetett sem bérleti díjat, sem rezsit, ellenben céges (azaz állami) költségre újíttatt a

fel az ingatlant 5 millió forintért ,
- Gyutai lánya és annak barátja kirívóan alacsony bérleti díjért, pályázat nélkül bérelte k

ingatlant szintén a Várban ,
- a Gyutai vezette Várgondnokság Kft. havi 5478 forintért adott bérbe egy 82

négyzetméteres Krisztina körúti ingatlant ,
- a két miniszterelnökségi testvércégnél jellemző volt a kettős foglalkoztatás, tovább á

iratkezelési szabálytalanságokra, teljesítés nélküli, szóbeli szerz ődések alapján történő
kifizetésekre bukkantak az átvilágítók .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Sajnálatos módon a Miniszterelnökség, korábbi ígéretei ellenére, a mai napig nem tett e
nyilvánossá az átvilágításról szóló dokumentumokat, továbbá az Átlátsz ó
adatigénylésére sem adták ki azt .

Kérem a miniszter urat, hogy a fenti üggyel kapcsolatban az alábbi kérdéseimr e
szíveskedjen válaszolni :

Miért nem menesztette Gyutai Csabát az országos kastély- és várprogramot
irányító cégek éléről? .

Mi lett az eredménye a Miniszterelnökség által végzett átvilágításnak ?

Korábbi ígéreteikkel ellentétben, miért nem hozták nyilvánosságra a z
átvilágításról szóló dokumentumokat ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017. november 16 .

Szabó Tím a
Független országgyűl si képviselő
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